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Inleiding:
Ter aanvulling en als reactie op de raadsvragen mbt de regeldruk betr. woningbouw het volgende:
Dat de gemeenteraad in de loop der jaren allerlei regels, meestal op uw voorstel, heeft vastgesteld 
is ons bekend. Maar bij de raadsleden is de kennis niet aanwezig welke van deze regels “opgelegd” 
zijn door hogere overheden en welke regels “aan de raad” zijn. 
De fractie van PWF is ervan overtuigd dat de overgrote meerderheid van de raad graag opnieuw wil 
beoordelen welke regels wel of niet gehandhaafd moeten blijven met als doel de mogelijkheden tot 
realisatie van woningen te verruimen. De schreeuwende behoefte (en schrijnende nood) aan 
woonruimte vraagt daarom. De vele amendementen, moties, raadsvragen van (bijna) alle partijen 
getuigen daarvan. Daarnaast wil de fractie van PWF, en naar wij menen de grote meerderheid in de 
raad, mogelijkheden tot splitsing beoordelen, de mogelijkheden beoordelen om bijgebouwen 
geschikt te maken voor bewoning, de realisatie van tijdelijke woningen te bevorderen, andere dan 
woonbestemmingen om te vormen naar wonen, dan wel andere mogelijkheden te onderzoeken 
indien daar vraag naar is.

1. Wilt u alsnog heel concreet heel concreet aangeven welke, van hogerhand opgelegde, 
regels er zijn en welke regels door de raad zijn vastgesteld?

antwoord 

2. Zo nee, waarom niet?

Antwoord

3. Wilt u per, door de raad vastgestelde, regel aangeven wat de gevolgen (kunnen) zijn als 
deze Worden afgeschaft en welke stappen genomen moeten worden om tot afschaffing, 
cq wijziging te komen.



Antwoord

4. Zo nee, waarom niet?

Antwoord

5. Bent u bereid op zo kort mogelijke termijn, zo mogelijk voor het eind van dit jaar, deze 
regels met de raad te bespreken met als doel tot verruiming, dan wel afschaffing te 
komen?

Antwoord

6. Overweegt u, of heeft u wel eens overwogen, in het belang van de inwoners van 
Medemblik, Bestuurlijk “ongehoorzaam” te zijn en tot bouw Van extra woningen over te 
(laten) gaan?

Antwoord

7. Zo nee, waarom niet en welke gevolgen zou dat hebben?

Antwoord


